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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 2. juli 2021.  

Spørgsmål nr. 297: 

”Vil ministeren med henvisning til Indenrigs- og Boligministeriets rapport ”Flere billi-
ge almene boliger” – Afrapportering fra arbejdsgruppen vedrørende billige almene 

boliger” fra april 2021 – hvoraf det af rapportens side 11 fremgår, at der fortrænges 

alment boligbyggeri ved at bygge billige almene boliger – oplyse, hvor mange alminde-

lige almene boliger, der fortrænges (familie-, studie- og ældreboliger)?” 

Svar: 

Arbejdsgruppen vedrørende billige almene boliger har i deres rapport gjort opmærk-

som på, at deres forslag i et vist omfang vil fortrænge de almene boliger (familie-, ung-

doms- og ældreboliger), som ville blive opført uden arbejdsgruppens forslag. Men 

arbejdsgruppen har ikke kvantificeret effekten. 

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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